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Z á p i s n i c a č. 5/2021 

zo zasadnutia obecného zastupiteľstva  Obce Fričovce 

konaného dňa 28. 10. 2021 o 18,00 hod. v zasadacej miestnosti obecného úradu vo 
Fričovciach 

 
Prítomní: viď prezenčná listina  
 
Zverejnený program zasadnutia: 

1. Otvorenie zasadnutia – určenie zapisovateľa a overovateľov zápisnice 
2. Schválenie programu 
3. Správa o najdôležitejších činnostiach v obci Fričovce od posledného zasadnutia Obce 

Fričovce (od 19.8.2021) 
4. Plnenie uznesení, ku ktorým sa treba vrátiť  
5. Návrh  na schválenie Zámennej zmluvy č. 22/2021 na zámenu pozemkov  s p. Harčárovou 
6. Návrh na schválenie Kúpnej zmluvy č. 23/2021 na kúpu parcely KN-E č. 632 k.ú. Fričovce 
7. Návrh na schválenie Kúpnej zmluvy č. 24/2021 na kúpu parcely KN-E č.634 k.ú. Fričovce 
8. Realizácia projektu „ Podpora prístupu ku kvalitnému vzdelávaniu prostredníctvom 

výstavby budovy Materskej školy v obci Fričovce“ 
9. Realizácia projektu „ Rekonštrukcia mosta  cez rieku Veľká Svinka pri  dome .č. 236 v obci 

Fričovce“  – návrh na dofinancovanie 
10. Návrh na schválenie výšky financovania na prekládku STL plynovodu pod tribúnou na 

futbalovom ihrisku 
11. Návrh na schválenie podania žiadosti o NFP „Udržateľnosť kultúry v obci Fričovce“ 
12. Návrh na schválenie podania žiadosti o dotáciu z Environmentálneho fondu na rozšírenie 

verejnej kanalizácie v časti obce Ulice a Bednárovec 
13. Návrh na schválenie zmeny rozpočtu rozpočtovým opatrením č. 3/10/2021 
14. Rôzne 
15. Dotazy a dopyty občanov 
16. Záver 

 
K bodu č. 1:  Otvorenie zasadnutia – určenie zapisovateľa a overovateľov zápisnice 
Starosta obce privítal poslancov OZ, prítomných občanov. Skonštatoval, že je prítomných 6 
poslancov (neprítomný Ing. Štefan Dzivý Balucha). Zastupiteľstvo je teda uznášaniaschopné 
v každom bode rokovania. Za zapisovateľa starosta určil  p. Lýdiu  Pribulovú a za overovateľov p. 
Jána Ivana a p. Petra Vozárová. 

K bodu č. 2: Schválenie programu 
Starosta obce predniesol návrh  programu. Pôvodný návrh navrhol doplniť o bod 14.1  Návrh na 
schválenie predkupného práva so SPF, keďže je potrebné promptne  reagovať na žiadosť SPF a 
katastra bod 14.2  Návrh na schválenie zníženia platu starostu obce. O pôvodnom programe, 
o doplnených bodoch a následne o zverejnenom programe s doplnenými bodmi dal starosta 
hlasovať. Poslanci odsúhlasili pôvodný aj doplnený program. 
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NÁVRH UZNESENIA č. 217a:   
Obecné zastupiteľstvo schvaľuje zverejnený program zasadnutia OcZ. 
 
Výsledky hlasovania za uznesenie: 

Prítomní: 6 Proti: 0 

Za: 6 Zdržal sa: 0 

Príloha: Program zasadnutia         
 

NÁVRH UZNESENIA č. 217b:   
Obecné zastupiteľstvo schvaľuje doplnenie programu o bod 14.1: Návrh na schválenie 
predkupného práva so SPF. 
 
Výsledky hlasovania za uznesenie: 

Prítomní: 6 Proti: 0 

Za: 6 Zdržal sa: 0 

 

NÁVRH UZNESENIA č. 217c:   
Obecné zastupiteľstvo schvaľuje doplnenie programu   o bod  14.2:  Návrh na schválenie zníženia 
platu starostu obce. 
 
Výsledky hlasovania za uznesenie: 

Prítomní: 6 Proti: 0 

Za: 6 Zdržal sa: 0 

 

NÁVRH UZNESENIA č. 217c:   
Obecné zastupiteľstvo schvaľuje zverejnený program zasadnutia OcZ spolu s doplnenými bodmi č. 
14.1 a 14.2. 
 
Výsledky hlasovania za uznesenie: 

Prítomní: 6 Proti: 0 

Za: 6 Zdržal sa: 0 

 
 
K bodu č. 3: Správa o najdôležitejších činnostiach v obci Fričovce od posledného zasadnutia Obce 
Fričovce (od 19.8.2021) 
Starosta predniesol  správu o činnosti v obci Fričovce, teda od 19.8.2021, ktorá je prílohou 
zápisnice. Informoval o realizovaných, podaných a pripravovaných žiadostiach o NFP, realizujúcich 
sa činnostiach v obci, žiadostiach na SPF, kolaudačnom konaní, kontrolách a činnostiach 
aktivačných pracovníkov či realizovanej kultúrnej akcii – 100. výročie od založenia DHZ. Oboznámil 
prítomných o vykonanej správe audítora a pod.. 
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NÁVRH UZNESENIA č. 218:   

Obecné zastupiteľstvo berie na vedomie správu o činnosti v obci Fričovce od posledného 

zasadnutia OcZ Fričovce (od 19.8.2021). 

                                                                             

Výsledky hlasovania za uznesenie: 

Prítomní: 6 Proti: 0 

Za: 6 Zdržal sa: 0 

Príloha: Správa o činnosti 

 

K bodu č. 4: Plnenie uznesení, ku ktorým sa treba vrátiť 
Starosta obce  sa vrátil k plneniu týchto uznesení:  
UZNESENIE č. 213 – uznesenie splnené podľa jednotlivých bodov 
UZNESENIE č. 214 – zmluva je podpísaná, financie poukázané na účet – v právnej veci sa koná. 
UZNESENIE č. 215 - vo veci sa koná 
UZNESENIE č. 216 - predpokladaná hodnota je 14 500 eur, konkrétna suma po vysúťažení. Začalo 
sa územné konanie, bude nasledovať stavebné konanie. Jednania s vlastníkmi pozemkov. 
UZNESENIE č. 197 – vo veci sa koná  
UZNESENIE č. 198 - prevod je realizovaný 
UZNESENIE č. 199 - zmluva podpísaná, vklad na katastri 
UZNESENIE č. 203 - Kamera je osadená v rómskej osade 
UZNESENIE č. 202 - žiadosť o NFP je podaná, je na hodnotení 
 
NÁVRH UZNESENIA č. 219:  
Obecné zastupiteľstvo berie na vedomie  plnenia uznesení č., 197, 198, 199, 202, 203, 213, 214, 
215, 216. 
 
Výsledky hlasovania za uznesenie: 

Prítomní: 6 Proti: 0 

Za: 6 Zdržal sa: 0 

Príloha:  Vyhodnotenie uznesení 

 

K bodu č. 5: Návrh  na schválenie Zámennej zmluvy č. 22/2021 na zámenu pozemkov s p. Harčárovou 
Starosta obce odprezentoval zámennú zmluvu. Zámena rieši pozemok pod šatňami FFK za 
pozemok, ktorý je už dlhodobo využívaný bez právneho základu rodinou Harčárovou. Pozemok 
rodina už dlhodobo vyše dvadsať rokov využíva v nesprávnom domnení, že ho od obce Fričovce už 
odkúpila. Platí zaň dane a má na ňom postavené hospodárske objekty. Naopak obec v snahe 
vysporiadať pozemok pod šatňami tento potrebuje a je pre ňu výhodné, aby sa daná záležitosť 
vyriešila takýmto kompromisom. Spracovanie zmluvy je v rukách obce a poplatok za vklad hradí 
žiadateľ. Obec daný pozemok chcela zameniť ešte s p. Dolinským, avšak ten pred podpisom skonal. 
Po dedičskom konaní je tak možné zámenu zrealizovať teraz. Poslanci jednohlasne schválili návrh.  

 
 
 
NÁVRH UZNESENIA č. 220:  



 

Zápisnica č. 5/2021 z 28.10.2021 
 
 Strana 4 
 

Obecné  zastupiteľstvo schvaľuje  Zámennú zmluvu č. 22/2021 –  ktorej predmetom je zámena 
nehnuteľnosti  medzi Obcou Fričovce, ktorá zamieňa pozemok KN-C 270/3 k.ú. Fričovce, okres 
Prešov,  o výmere 371 m2 (v podiele 1/1) s Máriou Harčárovou, bytom Fričovce č. 112, ktorá 
zamieňa pozemky KN-E č. 628   k.ú. Fričovce, okres Prešov, v podiele 36/360 z výmery 3275 m2 
a KN-E č.635 k.ú. Fričovce, okres Prešov,  v podiele 48/576 z výmery 1524 m2. 
 
Výsledky hlasovania za uznesenie: 

Prítomní: 6 Proti: 0 

Za: 6 Zdržal sa: 0 

Príloha: Návrh zámennej zmluvy 

 
K bodu č. 6: Návrh na schválenie Kúpnej zmluvy č. 23/2021 na kúpu parcely KN-E č. 632 k.ú. Fričovce 
Starosta obce po rokovaní s bratmi Pribulovými odprezentoval dve možnosti prevodu kúpa 
a darovanie, výhody a nevyýhody jednotlivých návrhov a predstavil dôvody kúpy. Pozemok obec 
potrebuje kvôli potrebe vysporiadania pozemku pod futbalovým ihriskom a najmä tribúnou, aby 
sme mohli realizovať prekládku plynu podľa požiadaviek SPP Distribúcia. S ďalším spoluvlastníkom 
podielu v parcele KNE-632 starosta jednal, avšak požiadavky boli na cca 10 €/m2, čo neodôvodňuje 
reálny stav a charakter pozemku a tento návrh poslanci jednohlasne zamietli. Po diskusii sa 
poslanci uzniesli, že je výhodnejšie podiel na pozemku získať darom. Následne starosta predniesol 
návrh uznesenia, ktoré bolo jednohlasne schválené. 
 
NÁVRH UZNESENIA č. 221:  
Obecné zastupiteľstvo vo Fričovciach schvaľuje Darovaciu zmluvu č. 23/2021  – prevod 
vlastníckeho práva týkajúci sa nehnuteľnosti:  parcela KN-E č. 632,  evidovaná na LV č. 509, k.ú. 
Fričovce, okres Prešov, od Pavla Pribulu, bytom Šindliar č. 110  v jeho vlastníckom podiele  ¼ k 
celku a od Stanislava Pribulu, bytom Čergovská 6, Prešov v jeho vlastníckom podiele  ¼ k celku. 
 
Výsledky hlasovania za uznesenie: 

Prítomní: 6 Proti: 0 

Za: 6 Zdržal sa: 0 

Príloha: Návrh darovacej zmluvy 

 

K bodu č. 7: Návrh na schválenie Kúpnej zmluvy č. 24/2021 na kúpu parcely KN-E č.634 k.ú. Fričovce 

V ďalšom bode sa tiež jedná o kúpu podielu v časti pod tribúnou. Starosta obce oslovil všetkých 

známych podielnikov danej parcely, na ktorých získal kontakt, avšak k dohode došlo len s p. 

Farkašovou, ktorá bola k danej veci veľmi ústretová. Preto, v snahe vysporiadať čo najviac 

pozemku v danej časti starosta navrhol odkúpiť aspoň tento podiel. Poslanci jednohlasne súhlasili 

a kúpu schválili. 

 

 

NÁVRH UZNESENIA č. 222:  

Obecné zastupiteľstvo vo Fričovciach  Kúpnu zmluvu č. 24/2021 – prevod vlastníckeho práva 

týkajúci sa nehnuteľnosti: pozemok parcela KN-E č. 634, evidovaná na LV č. 707, k.ú. Fričovce, 
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okres Prešov, od Daniely Farkašovej, bytom Fričovce č. 135, v jej vlastníckom podiele 1/9 k celku, 

čo predstavuje 41,44 m2 za sumu 1,- Eur/m2.  

 
Výsledky hlasovania za uznesenie: 
 

Prítomní: 6 Proti: 0 

Za: 6 Zdržal sa: 0 

Príloha: Návrh kúpnej zmluvy                                                                                                  

 
K bodu č. 8: Realizácia projektu „Podpora prístupu ku kvalitnému vzdelávaniu prostredníctvom 
výstavby budovy Materskej školy v obci Fričovce“ 
Starosta obce oboznámil poslancov s aktuálnym stavom realizácie projektu výstavby materskej 
školy. Priblížil prítomným, že spoločnosť Interbau odstúpila od zmluvného vzťahu a všetky 
výhovorky ohľadom meškajúcich tehál a materiálov, boli len výmyslom v snahe natiahnuť čas 
a vyjednať finančné zvýhodnenie – navýšenie rozpočtu. Aj napriek finančnému zdôvodneniu ich 
požiadaviek, spoločnosť nevedela zargumentovať porovnanie a nárast jednotlivých rozpočtových 
položiek a sumu 90 000, ktorú požadovali. Starosta oboznámil prítomných aj s ďalšími problémami 
spätými s konaním spoločnosti (podmienka zamestnanosti Rómov, personálne obsadenie stavby, 
problémy s postupom prác a pod. ako aj s postupom obce. Starosta doplnil, že našťastie riadiaci 
orgán odobril pokračovanie v prácach, konanie nového verejného obstarávania na výber 
zhotoviteľa a posun termínov. Následne vyzval poslancov na otázky. Po diskusii poslanci vyjadrili 
jednoznačný názor, že s danou spoločnosťou nemajú do budúcnosti záujem spolupracovať 
a žiadajú realizovať nové verejné obstarávanie. Starosta predniesol následne návrh, ktorý bol 
jednohlasne schválený. 
 

NÁVRH UZNESENIA č. 223:  
Obecné zastupiteľstvo vo Fričovciach  po odstúpení firmy INTERBAU, s.r.o., Brezovica od Zmluvy o 
dielo zo dňa 27.1.2021,  odporúča starostovi obce vyhlásiť nové výberové konanie na realizáciu 
diela: Výstavba Materskej školy v obci Fričovce.  
    
Výsledky hlasovania za uznesenie: 
 

Prítomní: 6 Proti: 0 

Za: 6 Zdržal sa: 0 

Príloha: Návrh zmluvy                                                                                                  

 

K bodu č. 9:  Realizácia projektu „ Rekonštrukcia mosta  cez rieku Veľká Svinka pri  dome .č. 236 v 

obci Fričovce“  – návrh na dofinancovanie 

Starosta obce oboznámil poslancov s problémom, ktorý vzišiel z implementácie projektu 

Rekonštrukcia mosta  cez rieku Veľká Svinka pri  dome č. 236 v obci Fričovce. Starosta oboznámil 

poslancov so zlým stavom mosta, ktorý sa mal rekonštruovať (pôvodne výmena horných vrstiev, 

spevnenie, asfaltovanie, nová rímsa, chodník a zábradlie a regulácia toku), avšak po predbežnom 

posúdení daný most nezodpovedá požiadavkám na únosnosť a odstrašujúce sú aj skorodované 
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nosné kovové konštrukcie. Najideálnejším riešením pre zabezpečenie a zaručenie efektívnosti je 

postaviť novú mostovku, čo by podľa predbežnej ponuky necelých 47 000 eur. Následne by sa 

realizoval projekt podľa schváleného rozpočtu. Druhým riešením, avšak nezaisťujúcim potrebnú 

nosnosť (max. 10 ton) a trvanlivosť, je posilnenie mostovky a pokračovanie v realizácii. 

Dodávateľská spoločnosť taktiež žiada zohľadniť nárast cien presne vymedzených položiek 

v súvislosti s COVID 19. Poslanci sa v diskusii vyjadrili, že veria, že daný most ešte vydrží, že situácia 

nie je až taká zlá, ale odporúčajú posúdiť daný stav statikom. P. Cicoň zaujal názor, že daný most 

vydrží a nie je po jeho predbežnom posúdení v havarijnom stave. P. Dzivý Balucha ako odborník 

v danej veci bol zdržanlivý v stanovovaní záveru a trval na tom, aby most posúdil statik. So 

starostom si prešiel rozpočet a nevidel na ňom žiadne premrštené položky. Starosta doplnil, že po 

kontrole nie je ani jedna položka nad cenami cenkros. Po ďalšej diskusii sa poslanci priklonili k verzii 

lacnejšej, teda posilnenia mostovky a pokračovania prác. Súhlasili aj s navýšením v súvislosti 

s COVID. Starosta doplnil, že obec významnú čiastku ušetrila na vybudovaní náhradného mostného 

riešenia, ktoré obec vybudovala svojpomocne s bezplatným zapožičaním I čiek od spoločnosti 

EUROVIA CS. Ďalej doplnil, že skutočný stav mosta bude známy až po jeho úplnom obnažení 

a posúdení kovových konštrukcií a stavu betónu, čo však ešte nie je urobené. Poslanci dali 

starostovi plnú dôveru v prípade zlého statického posúdenie a následnej dokumentácie rozhodnúť 

o zbúraní mostovky ako riešením havarijného stavu, samozrejme s dodržaním princípu 

efektívnosti a hospodárnosti. Následne starosta predniesol návrh uznesenia, ktoré poslanci  

schválili. 

 

NÁVRH UZNESENIA č. 224:  
Obecné zastupiteľstvo vo Fričovciach schvaľuje navýšenie finančných prostriedkov súvisiacich  
s pandémiou Covid a najmä s potrebou dodatočných prác pre zabezpečenie  stability mostného 
objektu pri RD č. 236, z dôvodu jeho horšieho technického stavu oproti stavu, keď bola realizovaná 
projektová dokumentácia a podaná žiadosť o NFP o sumu 11.000,- Eur. 
 
Výsledky hlasovania za uznesenie: 

Prítomní: 6 Proti: 0 

Za: 6 Zdržal sa: 0 

Príloha: cenové ponuky CMR 
 
K bodu č. 10: Návrh na schválenie výšky financovania na prekládku STL plynovodu pod tribúnou na 
futbalovom ihrisku 
 

V súvislosti s potrebou prekládky STL plynovodu na futbalovom ihrisku na parcele KNC 813. 

Vzhľadom na to, že na predchádzajúcom zasadnutí bola na realizáciu prekládky uznesením č. 216  

schválená čiastka 12 000 €, avšak predpokladaná hodnota činí 14 5000 eur. Preto je potrebné 

navýšiť schválenú čiastku na sumu 14 500, aby sme mali pokryté schválenie financií na danú 

aktivitu. Samozrejme po predložení cenových ponúk sa suma upraví na výslednú hodnotu. Poslanci 

bez námietok návrhy uznesení schválili. 
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NÁVRH UZNESENIA č. 225:  

Obecné zastupiteľstvo vo Fričovciach Fričovce : 

a)  ruší svoje uznesenie č. 216 z 19.8.2021  

b) schvaľuje  výšku nákladov max. vo výške 14.500,-Eur, na  prekládku STL plynovodu DN 150, ktoré 

je uložené na parcele KN-C 813 k. ú. Fričovce pod tribúnou a šatňami na futbalovom ihrisku vo 

Fričovciach,  v súlade s predpokladanou hodnotou zákazky, ktorá je predložená do verejného 

obstarávania.  

 
Výsledky hlasovania za uznesenie: 

Prítomní: 6 Proti: 0 

Za: 6 Zdržal sa: 0 

Príloha: Žiadosť SPP 

 

K bodu č. 11: Návrh na schválenie podania žiadosti o NFP „Udržateľnosť kultúry v obci Fričovce“ 
Starosta obce predstavil pripravovanú žiadosť o NFP, ktorá je zameraná na zlepšenie úrovne 

vybavenia kultúrnych inštitúcií, medzi ktoré možno zaradiť aj zasadacie miestnosti OcÚ. 

Predmetom žiadosti je vybavenie ako kúpa stolov a stoličiek, terminálu na detekciu telesnej 

teploty, bezkontaktné dávkovače dezinfekcie, žiariče, zvuková technika, svetelná technika, klíma, 

notebook či multifunkčný mobilný dotykový panel. Spolufinancovanie je 5%. Poslanci sa dopytovali 

na ďalšie možnosti, po odpovediach zo strany starostu jednohlasne súhlasili s predloženým 

návrhom uznesenia. 

 

NÁVRH UZNESENIA č. 226:  

Obecné zastupiteľstvo vo Fričovciach schvaľuje podanie žiadosti o NFP na základe výzvy IROP-PO7-
SC77-2021, ktorú vyhlásilo Ministerstvo kultúry SR , SORO_IROP_MKSR - Sprostredkovateľský 
orgán IROP – MKSR,  na projekt „Udržateľnosť kultúry v Obci Fričovce, pričom zabezpečí finančné 
prostriedky na spolufinancovanie realizovaného projektu vo výške 3.097,57 Eur a zároveň 
zabezpečí financovanie prípadných neoprávnených výdavkov z vlastného rozpočtu. 
 
Výsledky hlasovania za uznesenie: 

Prítomní: 6 Proti: 0 

Za: 6 Zdržal sa: 0 

Príloha: predbežná žiadosť o NFP 

 

K bodu č. 12: Návrh na schválenie podania žiadosti o dotáciu z Environmentálneho fondu na 
rozšírenie verejnej kanalizácie v časti obce Ulice a Bednárovec 
Starosta obce oboznámil poslancov s pripravovanou a spracovanou žiadosťou na Envirofond 
určenú na výstavbu kanalizačného zberača a prípojok v časti obce Ulice. Starosta oboznámil, že 
spracoval novú žiadosť a bude potrebné vyhlásiť nové verejné obstarávanie, keďže pôvodné VO 
stratilo platnosť a navyše neobsahovalo kanalizačné prípojky, čo je z hľadiska efektívnosti, 
hospodárnosti, ako aj stavebnej realizácie nezmysel. Preto sa aktualizoval rozpočet a je pripravený 



 

Zápisnica č. 5/2021 z 28.10.2021 
 
 Strana 8 
 

na realizáciu nového obstarávania. Poslanci boli jednohlasne za a danú aktivitu vítajú vo viere, že 
to už konečne po toľkých rokov prejde. 
 

NÁVRH UZNESENIA č. 227:  

Obecné zastupiteľstvo vo Fričovciach schvaľuje podanie žiadosti o dotáciu z Environmentálneho 

fontu s  názvom: Rozšírenie verejnej kanalizácie v obci Fričovce, špecifikácia činnosti podpory na 

rok 2022, Oblasť: B Ochrana a využívanie vôd,  Činnosť BK4 Čistenie odpadových vôd v ostatných 

aglomeráciách do 2 000 ekvivalentných obyvateľov. 

 
Výsledky hlasovania za uznesenie: 

Prítomní: 6 Proti: 0 

Za: 6 Zdržal sa: 0 

Príloha: návrh žiadosti 

 

K bodu č. 13: Návrh na schválenie zmeny rozpočtu rozpočtovým opatrením č. 3/10/2021 
Starosta obce predniesol návrh na rozpočtové opatrenia, v ktorom sa upravili bežné príjmy podľa 

predpokladaného a reálneho stavu. Najvýznamnejšie položky- nárast príjmov na testovanie 

COVID, na MOPS, na učebnice v ZŠ, na prenesené kompetencie v ZŠ, na asistenta učiteľa v ZŠ 

(schválený projekt V škole úspešnejší) a na 5 ročné deti. Upravili sa kapitálové príjmy- ponížili 

čiastky určené na rekonštrukciu mosta, keďže žiadosť o refundáciu tohto roku ešte nepôjde 

z dôvodu realizujúcej sa investície, na rekonštrukciu MK, na podporu prístupu k pitnej vode, na 

infraštruktúru v rómskej osade a na výstavbu MŠ (ešte sa nezačalo s výstavbou). Poslanci 

s návrhom uznesenia bez námietky súhlasili. 

 

NÁVRH UZNESENIA č. 228:  

Obecné zastupiteľstvo vo Fričovciach  schvaľuje zmenu rozpočtu Obce Fričovce rozpočtovým 

opatrením č. 3/10/2021. 

 
Výsledky hlasovania za uznesenie: 

Prítomní: 6 Proti: 0 

Za: 6 Zdržal sa: 0 

 

K bodu č. 14.1  Návrh na schválenie predkupného práva so SPF 
Vzhľadom na prerušenie konania zo strany katastra nehnuteľnosti a výzvu na doloženie uznesenia 

obecného zastupiteľstva, ktorým sa zriaďuje a schvaľuje predkupné právo je potrebné schváliť 

takéto uznesenie, keďže predmetom prevodu majetku štátu na obec nie je len prechod 

vlastníckych práv, ale aj zriadenie predkupného práva. Starosta poslancom podrobne zdôvodnil 

požiadavku a tí jeho návrh jednoznačne schválili. 

 

NÁVRH UZNESENIA č. 229:  
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Obecné zastupiteľstvo schvaľuje, zriadenie predkupného práva ako vecného práva pre 

predávajúceho: Slovenský pozemkový fond, so sídlom Búdková č. 36, 817 15 Bratislava, podľa § 

602-606 Občianskeho zákonníka spočívajúceho v práve predávajúceho kúpiť predávané pozemky, 

a to parcelu KN-C č. 794/3, druh pozemku ostatná plocha vo výmere 200m2 a parcelu KN-C č. 

794/2, druh pozemku ostatná plocha vo výmere 100m2, ktoré sa nachádzajú v k.ú. Fričovce, obec 

Fričovce, okres Prešov, alebo akúkoľvek ich časť v prípade, ak tieto pozemky kupujúci bude chcieť 

predať, alebo akýmkoľvek iným spôsobom scudziť a to za rovnakú cenu ako tieto pozemky kúpil 

kupujúci od predávajúceho, resp. v prípade ak kupujúci zamýšľa scudziť len časť predmetu 

predkupného práva, alikvotnú časť pripadajúcu na túto časť predmetu predkupného práva. 

 
Výsledky hlasovania za uznesenie: 

Prítomní: 6 Proti: 0 

Za: 6 Zdržal sa: 0 

Príloha: list katastra 

 
K bodu č. 14.2: Návrh na schválenie zníženia platu starostu obce 
Starosta obce navrhol, že vzhľadom na existujúci stav a problémy s materskou školou a mostom, 

ktorým nedokázal zabrániť a v prípade nedostatočného predvídania daného stavu s čo najväčším 

znížením rizík, navrhuje poslancom, aby sa jeho plat znížil o desať percent. Keďže má problémy 

obec, je z jeho strany korektné, aby sa to odzrkadlilo aj vo výške jeho platu. Ak poslanci uznajú za 

vhodné, ešte väčšie zníženie, bude to plne rešpektovať. P. Cicoň odmietol daný návrh s tým, že za 

uvedené starosta nemôže a je omnoho viac príkladov, kedy naopak obci priniesol svojimi 

rozhodnutiami viac príjmov a v danej záležitosti bol aktívny, aby tomu zabránil A niektoré veci sa 

jednoducho nedajú predvídať. Ďalší poslanci sa postavili za tento názor a odmietli návrh starostu 

obce. Následne starosta predniesol návrh uznesenia, ktorý nebol schválený. 

 

NÁVRH UZNESENIA č. 230:  

Obecné zastupiteľstvo schvaľuje zníženie platu starostu obce o 10% oproti aktuálnemu stavu 

s účinnosťou  od 1.11.2021. 

 
Výsledky hlasovania za uznesenie: 

Prítomní: 6 Proti: 5 

Za: 0 Zdržal sa: 1 

 

KONEČNÉ ZNENIE UZNESENIA č. 230:  

Obecné zastupiteľstvo neschvaľuje zníženie platu starostu obce o 10% oproti aktuálnemu stavu 

s účinnosťou  od 1.11.2021. 

 

K bodu č. 14: Rôzne 
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V bode rôzne starosta informoval o aktuálnom dianí a stave rokovania v oblasti vývozu odpadov 

a predostrel otázku o možnosti odhlásenia odberného elektrického miesta v časti Ulice. Následne 

zaznela diskusia bez stanovenia uznesenia.  

 
K bodu č. 15. Dotazy a dopyty občanov 
Starosta obce vyzval prítomných na otázky a dopyty. 
P. Straka sa ujal slova. Hovoril o zlom stave v Rómskej osade a neustále pretrvávajúcich 
problémoch s čiernymi stavbami vozidlami bez značiek, hlukom, neporiadkom a vandalizmom 
detí.  Starosta obce odpovedal, že problematiku rieši a aktívne. Vedie sa konanie vo veci čiernych 
stavieb postupne, chodí pravidelne na monitoring, podozrenia z páchania priestupku sa hlásia na 
polícii. Osadila sa aj kamera na elimináciu neduhov, avšak to nie je konečné riešenie. Upozornil, že 
problém čiernych stavieb nie je len v osade, ale aj v celej dedine a na Slovensku. P. Straka žiadal 
dôslednejšie riešenie, načo mu p. Cicoň odpovedal, že to nevedia riešiť nikde na Slovensku a v EÚ 
a od nás chce, aby sme to vyriešili. Starosta poprosil o návrhy, ako tomu predchádzať.  
 
P. Derner upozornil na nedostatočné osvetlenie pred obecným úradom a na neporiadok na 
chodníku (papieriky, sáčky...) počas víkendu, kedy neupratujú aktivační pracovníci. Starosta 
odvetil, že svetlo osadí ako dobrú pripomienku a pokiaľ ide o upratovanie, zabezpečil pracovníka 
počas víkendu. Avšak je dôležité povedať, že neporiadok je vizitkou obyvateľov nie obce. Je 
potrebné dohliadať na čistotu a učiť k čistote a deti a nie im vštepovať, že za to môže obec. Tá 
odpadky nehádže.  
Svetlá na cintoríne- potreba osvetlenia „tak ako v iných obciach“. Starosta obce prisľúbil, že sa na 
to pozrie a zváži jednotlivé možnosti. 
Vyčistiť chodník od Vysočana hore je zablatený – starosta prisľúbil nápravu a vyčistenie chodníka. 
Informoval, že v jari sa začne s jeho rekonštrukciou a výstavbou nového chodníka smerom k osade. 
 
K bodu č. 16 Záver 
Starosta obce poďakoval poslancom, hlavnej kontrolórke za účasť a zasadnutie ukončil. 

                                                                             ........................................... 
                                                                        PhDr. Ján Mikula 

                                                                   starosta obce 
Overovatelia zápisnice: 
 
 
   Ján Ivan                   .......................................... 
 
   Peter Vozár          .......................................... 
 
Zapísala:  
 
 
   Lýdia Pribulová  ............................................. 


